

聯合書院金禧慶祝活動啟動典禮暨金禧校友講座第一講 15/9/2006

UC Golden Jubilee Anniversary Activities Kick-off Ceremony cum 1st Alumni Talk



眾嘉賓於展覽廳拍照留念。
Guests posed group photo at the foyer.



院長馮國培教授於金禧慶祝活動啟動典禮致辭。
Professor Fung Kwok Pui, College Head, delivering an address in the Golden Jubilee Anniversary Activities Kick-off Ceremony.



嘉賓參觀金禧院慶歷史專題展覽。
Guests looked at the Historical Picture Exhibition for Golden Jubilee Anniversary.



聯合書院五十周年院慶活動督導委員會委員主持金禧院慶活動啟動典禮。

Members of United College 50th Anniversary Activities Steering Committee conducted the Golden Jubilee Anniversary Activities Kick-off Ceremony.



嘉賓講者美國普林斯頓大學地球物理動力學研究所的劉雅章教授主持金禧校友講座，講題為『厄爾尼諾』縱橫談。劉教授為一九七四年聯合書院物理系畢業生。

The guest speaker for the Golden Jubilee Alumni Talk, Professor Lau Ngar Cheung Gabriel from Geophysical Fluid Dynamics Laboratory, Princeton University, USA, talked on "A Broad Survey of El Nino". Professor Lau was 1974 Physics United College graduate.

Gabriel from Geophysical Fluid Dynamics Laboratory, Princeton University, USA, talked on "A Broad Survey of El Nino". Professor Lau was 1974 Physics United College graduate.



院長馮國培教授致送紀念品予劉雅章教授。
Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting souvenir to Professor Lau Ngar Cheung Gabriel.